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Bakgrund 

Enligt ägardirektiv har sedan i somras ett arbete pågått för att finna en lösning för flytt av 

vårt huvudkontor till andra lokaler belägna i Ulvsunda.  

I juni undertecknades en avsiktsförklaring mellan SVAB och S:t Erik MU. 

 

Vad har hänt tills nu. 

Vi har bildat en styrgrupp som startat upp samarbetet med S:t  Erik Markutveckling. 

Arbetsgrupper med intresserade och engagerade medarbetare tittar på olika frågor och 

arbetar under styrgruppen för att hitta lösningar som ska bidra till en bra och funktionell 

arbetsplats. 

Några arbetsgrupper som redan är igång är, ”Arbetsplatsernas utformning”, ”Säkerhet” och 

”Dokumentation”. 

Ett första förslag på hur ytorna skulle kunna användas har tagits fram, förslaget har 

presenterats på intranätet samt vid ett möte med chefer och fack. 

 

Vad händer härnäst? 

Styrgruppen och arbetsgrupperna arbetar vidare med Fastighetsägare och Arkitekt för att 

utforma lokalerna på bästa sätt för vår verksamhet.  

Vi titta på utformning av arbetsplatser, gemensamma utrymmen mm. 

Arbetet flyter på i en bra och positiv anda och vi ser för varje vecka hur fler och fler bitar 

faller på plats. 

 

Replipunkt Syd 

Arbetet med att finna lokaler som rymmer vår verksamhet med stora fordon och annan 

specifik utrustning fortgår. Just nu ser vi på två alternativ vilka båda ligger inom vårt 

önskade område.  
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